
 
PROTOKÓŁ  NR 56.2012   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 24 lipca 2012.   

 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin         -  Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Małgorzata Kmiołek  - pracownik wydziału PLF 
2. Marek Markowski     - kierownik wydziału IDO 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Ocena prawidłowości przyznawanych ulg, odroczeń, umorzenia lub  
    rozłożenia spłaty na raty dla osób fizycznych i prawnych w II półroczu 2011 r  
    i I półroczu 2012 r. ; 
2. Sprawy bieżące; 
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Pani Małgorzata Kmiotek na prośbę Komisji przedstawiła wykaz osób 
prawnych i fizycznych  oraz jednostek organizacyjnych nie posiadających 
osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat udzielono ulg, 
odroczeń, umorzeń lub rozłożono spłaty na raty w II półroczu 2011 r. i  
I półroczu 2012 r, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszego protokółu. 
Wyjaśniła, że najczęstszą przyczyną podnoszoną przez mieszkańców w pismach 
w sprawie umorzeń, jest trudna sytuacja finansowa i problemy zdrowotne. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji  poinformował, że mieszkaniec Gminy Tłuszcz 
złożył do Komisji ustną skargę na  firmę zajmującą się konserwacją oświetlenia 
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ulicznego w Gminie. Według jego słów, wysięgniki lamp nie są malowane, 
zgodnie z zapisami w umowie.   
 
Komisja Rewizyjna proponuje, aby pracownik Urzędu zajmujący się 
oświetleniem ulicznym w Gminie Tłuszcz,  dokonywał częstszych kontroli 
zlecanych prac konserwatorowi oświetlenia.  
 
Na posiedzenie Komisji przybył zaproszony kierownik wydziału inwestycji Pan 
Marek Markowski, do którego członkowie komisji zwracali się w następujących 
sprawach: 
 
Radny Dariusz Kur zapytał, na jakim etapie sprawa budowy SUW w Kozłach? 
 
Pan Marek Markowski odpowiedział, że został złożony wniosek do PROW i 
czekamy  na ocenę. 
 
Radny Tadeusz Groszek zapytał, czy zostały ogłoszone już wszystkie przetargi 
na realizacje dużego wniosku? 
 
Pan  Marek Markowski odpowiedział, że na temat przetargu na roboty, należy 
rozmawiać z pracownikiem zajmującym się zamówieniami publicznymi. 
 
Radny Tadeusz Groszek zapytał, czy realizacja tego projektu rozpocznie się w 
2012 roku? 
 
Pan Markowski poinformował, że  zgodnie z harmonogramem prac, prace 
rozpoczną się w przyszłym roku. 
 
Radny Tadeusz Grosze zapytał, co z projektem na  budowę łącznika w ulicach : 
Sasanki, Rzemieślniczej i Wierzbowej, a radny Mirosław Szczotka zapytał o 
ulicę Wesołą i Sadową w Jasienicy? 
 
Pan Marek Markowski odpowiedział, że nie jest przygotowany w tych tematach 
i informacji może udzielić w późniejszym terminie, na co radni wyrazili zgodę. 
 
Odnośnie  zbiornika na wodę na potrzeby straży, którego lokalizacja ma być w 
Jasienicy na rogu ulicy  Centralnej i Szkolnej,  radny Szczotka wyraził 
niezadowolenie wynikające z opieszałości  realizacji tego zadania.  
 
Pan Markowski powiedział, że trzeba konkretnie ustalić z Burmistrzem  termin 
rozpoczęcia prac. 
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Na zapytanie radnego Szczotki, czy ruszy od września br stołówka w szkole  w 
Jasienicy, Pan Markowski odpowiedział, że budynek łącznika jest  w budowie, 
brak jest zagospodarowania terenu i dodał: oczywiście  zrobimy wszystko, aby 
stołówka ruszyła . 
  
Radny Tadeusz Sasin poruszył temat rewitalizacji ogródka, a radny Mirosław 
Sobczak  wykorzystania środków finansowych  z funduszu sołeckiego na 
budowę  pojedynczych lamp oświetleniowych. 
Rozwinęła się dyskusja. 
 
 
Ad3.Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 9 sierpnia 2012 
roku godzina 14.30. 
 
 
 Na tym protokół zakończono. 
                                                                     
 
                                                                       Przewodniczący Komisji 
 
                                                                             Tadeusz Groszek  
 
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska  
Dnia 3 sierpnia 2012 r. 


